
 
  
 

 
Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 16 2023/2024 

 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 30. april 2024 kl. 17.30 – 20.30  
Mødet afholdes på lærerværelset 
 

Møde. NR. 16 – 2023/24 

Tilstede 

Forældre: Martin Wolsing Vilmann, Thomas Christensen, Marianne 
Dyreholt, Thomas Christensen, Anders Bruun Sonne, Christina Lund 
Christiansen, , Julie Greve Møller Jensen, Kirsten Borchsenius, Mette Møller Sørensen 
 
Ledelse: Søren Fini Christensen, Lars Frisch og Mette G. Thompson  
 
Medarbejdere: Kim Møller Heller, Eva Andersen 
 
Elevråd: 

Afbud 

Forældre: Lotte Sanchez og Kevin Chammika Elling Larsen. 
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse:  

 
Elevråd: Nicoline og Johannes 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

2. Orientering fra elevrådet 
 

Punkt til orientering 
 

 
Skolen afholdte en spændende elevrådsdag med 
deltagelse af danske skoleelever. 

Indskolingen blev underholdt af en professionel klovn, 
der spredte smil og latter blandt eleverne. 

Eventholdet, der står for valgfagene, arrangerede en 
række sjove og lærerige aktiviteter for de mindste 
elever. 



 

Personalet har rapporteret om en positiv respons på 
arrangementet. 

 
3. Ordens– og værdiregelsæt 

Drøftelse af Kirstinedalsskolens 
værdiregelsæt samt drøftelse af justering af 
ordensreglerne. 

 
Punkt til drøftelse og evt. beslutning 

 

Ordensreglerne er blevet sendt til høring blandt både 
personalet og elevrådet og vil derefter blive 
præsenteret for skolebestyrelsen. 

 

4. Orientering og evt. opfølgning af dialog 
med Skoleudvalgsformandskabet 
Deltagerne orienterer om udbyttet.  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Skolebestyrelsen fandt ikke mødet særligt produktivt. 
Derfor har de valgt at skrive til SN og byrådet for at 
gøre dem opmærksomme på udfordringerne med 
pladsforholdene på skolen. 
 
Desuden har skolebestyrelsen modtaget en 
henvendelse fra nogle april-forældre. Disse forældre 
udtrykker bekymring angående lokaler til den 
kommende Børnehaveklasse. Skolebestyrelsen vil 
gerne oplyse, at forældre med bekymringer omkring 
dette bør henvende sig til skolens ledelse og ikke til 
skolebestyrelsen. 
 

5. Dimission 
Planlægning af Dimission 2024. 
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Marianne vil holde en tale.  

6. Mødekalender for skoleåret 24/25 
Det vedhæftede forslag bedes drøftes. 
  

Punkt til drøftelse og beslutning 
 

Vi fastholder datoerne. 

7. Evaluering af foredrag med Sanne 
Søndergaard 
Evaluering af foredraget med Sanne 
Søndergaard.  
 

Bestyrelsen mener ikke, at Sanne nåede målet. 
 
På mødet i august vil bestyrelsen drøfte om det fortsat 
er relevant at invitere til foredrag. 

8. Skoleårets planlægning 
Ledelsen orienterer om status på skoleårets 
planlægning.  
 

Punkt til orientering 
 

I det kommende skoleår vil personalet arbejde med 
relationel voldsforebyggelse under ledelse af Louise 
Klinge. 
 
Vi har allerede påbegyndt fagfordelingen og forventer 
at kunne præsentere det første udkast for personalet i 
næste uge. 
 
Desuden vil der være en klasse mindre i overbygningen 
i det kommende skoleår, hvilket betyder, at nogle 
lærere, der plejer at undervise i overbygningen, vil 
skulle undervise på mellemtrinnet. 
 
SFO'en er i gang med planlægningen af det kommende 
skoleårs aktiviteter, herunder brobygningsaktiviteter, 
besøgsdage mv. 



 

9. Økonomi 
Ledelsen orientererer omkring den 
økonomiske status.  
 

På nuværende tidspunkt forventer vi at skolen går ud 
med et underskud på 90.000 kr. og at SFO´en går ud 
med et overskud med 70.000 kr. 
 

10. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 
 
 
 

Punkt til orientering 
 

A) 
Formanden for skoleudvalget inviteres med til fælles 
skolebestyrelsesmøde på Alkestrupskolen. 
 
B) 
I SFO´en er der god stemning og mange voksne.  
 
Fagfordelingen og prøverne går snart i gang.  
Den nye overenskomst fylder ikke i personalegruppen.   
 
I personaletgruppen fylder T-klasserne fortsat, men der 
er generelt god stemning.  
 
 
C) 
Det har været en god opstart for Aprilbørnene. Der er 
lavet ”hellerum”, hvor eleverne har mulighed for at 
trække sig, hvis de har brug for en pause fra 
fællesrummet.  
 
I SFO’en har de fokus på at få aktiviteter ud ad huset 
for at skabe mere plads. 
 
Der er ansat to nye pædagoger, som starter d. 1/7-24.  
 
Der er bygget nyt bålsted ved SFO 2. 
 
I T-klassen er der indført ny struktur, som kræver 
tilvænning både for elever og personale. 
 
I uge 6 har vi et samarbejde med sikkertrafik.  
 
Afgangsprøverne starter i næste uge. 
 
Ledelsen er afsted på kurser i forlængelse af 
Borupsagen.  
 
Der har været koncert med orkesterklassen. 
 
I kommende skoleår er vi i dialog omkring, om vi kan 
tilmelde flere klasser til musikskolen, enten som 
orkesterklasse eller korlærer. 
 
Lars, Mette og Søren skal på ledelseudviklingsforløb. 
Det er en indsats for alle skoleledere i Køge Kommune. 
 
Der er afholdt valg til skolebestyrelsen d. 24 april 2024. 
Navnene skrives ud, når det kan offentliggøres.  
 

11. Evt Obs på at 9. klasserne har upassende dragter på til 
skolefoto.  
 



 

Det er ikke ledelsens overbevisning, at 
søskendegarantien gælder, hvis man flytter. 

12. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres smørrebrød i forbindelse med mødet.  


